
Protokół Nr 4/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska i
Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 31 marca 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 31 marca 2020 r. o godz. 0800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 31 marca 2020 r. o godz. 0856

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  5  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Adam Łabanowski,
3. Radna Jolanta Beata Bagińska,
4. Radny Piotr Maksimowicz, 
5. Radny Bogusław Sojko,

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
2. Radna Anna Krutul,
3. Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

W posiedzeniu  wzięło udział  4  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,

Radni nieobecni:
1. Radna Anna Krutul,
2. Radny Janusz Zabłocki.
3. Radny Marek Zubrzyński.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Planu Budżetu i Finansów:

1. Radny Paweł Dzienisiewicz,
2. Radna Małgorzata Klucznik,
3. Radna Jolanta Beata Bagińska,
4. Radny Józef Masianis,
5. Radny Bogusław Sojko,

Radni nieobecni:
1. Radny Tomasz Korzeniecki,
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2. Radny Marek Zubrzyński.
3. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
4. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski          – Burmistrz Miasta Sejny.
2. Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta, 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusłąw  Sojko –Przewodniczący  Komisji  Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury przestawił proponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia.

Komisja Planu Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020

rok.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
6. Zaopiniowanie  projektu uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie

służebności drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505.
7.  Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta
Sejny na 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2019.
9. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2019.
10. Sprawozdanie  za  rok  2019  z  działań  zespołu  interdyscyplinarnego  ds.

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Sejnach.
11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. oraz potrzeby

związane z realizacją zadań.
12. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za

2019 rok. 
13. Zakończenie posiedzenia              
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Do pkt 3. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Miasta Sejny na lata 2020-2024. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w
sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2020-2024.
Poinformowała Radnych, że zarówno Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta oraz zmiany w
budżecie  dotyczą  pokazania,  że  mamy  środki  na  inwestycje  pt.  targowisko,  które  jest
realizowane  wspólnie  z   Euroregionem  Niemen  –  Suwałki,  Euroregionem  Niemen  –
Mariampol i Administracją Miasta Kozło Rudy. Całość projektu to 990.155,38 EUR w tym
nasza  część  478.698,06  EUR  z  czego  406.893,35  EUR  dofinansowanie  a  nasz  wkład
71.804,71 EUR, mniej więcej 350 tysięcy złotych. I  Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta
Sejny i zmiany w budżecie dostosowane są do tego przedsięwzięcia. Przedstawiła jaki zakres
prac będzie wykonany w tej inwestycji. 

Radny Paweł Dzienisiewicz – czy powstaną wiaty?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – z tego projektu nie damy
rady,  planowany  jest  ciąg  komunikacyjny,  przesunięcie  wjazdu  w  kierunku  sklepu  GS,
połowa placu utwardzonego na drugą połowę placu utwardzonego jest składany drugi projekt.
W tym projekcie zrobione będzie wszystko w ziemi (prąd, kanalizacja) 

Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  czy  będzie  możliwość  handlować  drobnymi
zwierzętami? 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – będzie woda bieżąca, być
może  kiedyś  te  warunki  spełnimy,  na  razie  na  tym  etapie  nie  widzę  takiej  możliwości.
Planowana jest  budowa hali  czy  spełnimy te  warunki  to  zależy  jak  będzie  z  projektami.
Ogranicza nas plan zagospodarowania przestrzennego. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czy do zmiany studium
były złożone wnioski w związku z targowicą? 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – złożone zostało na samym
początku. 

Radny Piotr Maksimowicz – czemu tak długo to wszystko trwa?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny  –  przepisy  narzucają
terminy. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – zmiana studium trwa
bardzo długo minimum rok, dodatkowo jest zmiana planu zagospodarowania przestrzennego.
Czy jest możliwość by zacząć to robić wspólnie? 
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Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – można ale są rozbieżne
opinie prawne, do tej pory w mieście było tak, że równolegle były uchwalane ale są zarzuty
prawników co do takiego procedowania. Ważne cele społeczne są za tym by to zrobić jak
najszybciej a nie przy tym by to odwlekać.  

Radny Paweł Dzienisiewicz – 27 marca miała przyjechać Pani planistka?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny  –  w  związku  z
koronawirusem nie można się spotykać i nie odbyło się spotkanie. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 3, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024.

Głosowanie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2024.

Do pkt 4. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt uchwały
w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Sejny  na  2020  rok.  Przedstawiła  autopoprawkę
Regionalna  Izba  Obrachunkowa  chciała  aby  rozpisać  wolne  środki  § 4. Różnica  między
dochodami  a wydatkami  stanowi  deficyt  w wysokości  :  2.465.086,12 zł,  który  zostanie  pokryty
przychodami z :

- wolnych środków w kwocie 1.984.000,00 zł.;
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- kredyt  /pożyczka  /  emisja  papierów  wartościowych  na  wyprzedzające  finansowanie  działań
finansowanych  ze  środków  Unii  Europejskiej  w kwocie  1.764.086,12 zł.  oraz  by  było  w jednym
§ 10. Tracą moc :

- §5 pkt. B Uchwały nr XVI/114/20 Rady Miasta Sejny z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie uchwalenia
budżetu Miasta Sejny na rok 2020;

- załącznik nr 3 do Uchwały Nr XVI/114/20 Rady Miasta Sejny z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie
uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2020. § 10;

- załącznik nr 4 i 5 do Uchwały Nr XVII/121/20 Rady Miasta Sejny z dnia 24 lutego 2020 r. w sprawie
uchwalenia zmian w budżecie Miasta Sejny na rok 2020.

Radny Piotr Maksimowicz – czyli kredyt wchodzi w grę?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak albo kredyt albo obligacje. 

Radny Piotr Maksimowicz – o jakie pieniądze chodzi?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – 406 tysięcy EUR

Radny Piotr Maksimowicz – i o taką kwotę będziemy się ubiegać?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak, myślę że ok 2 milionów 
złotych.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 3, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 5. 
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Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. Minął plan naprawczy i możemy wyodrębnić środki.
Jeżeli wyrazimy zgodę to do lipca podajemy kwotę chodzi o ok 46 tysięcy złotych. Jeżeli
będą inicjatywy wydamy te pieniądze to w 2022 roku Państwo zwróci nam 40%. 

 Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  zwraca  się  z  prośbą  o  przydzielenie  funduszu
sołeckiego planowana jest realizacja placu zabaw. 

Dołączył do Posiedzenia Komisji Radny Stanisław Bulwin.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.

Głosowanie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.

Do pkt 6. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności
drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505.

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska – zwróciłam się z prośbą Kierownika Referatu o
dodatkowe wyjaśnienia, do Państwa dotarła mapka z dodatkowymi wyjaśnieniami. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – wyjaśnił o którą działkę
chodzi,  na  działce  na  której  kiedyś  był  Hemal  jest  możliwość  zrobienia  drogi  do  naszej
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działki,  a  oni  chcą  grunt  do  zrobienia  drugi  w kierunku  na  Daniłowce,  jest  to  wymiana
służebność za służebność. 

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska –czyli nie będziemy płacić za to? 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – służebność za służebność, 

obie działki tracą na wartości. 

Radny Piotr Maksimowicz – czyli obie strony są zadowolone? 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – ja jestem zadowolony z
takiej koncepcji nad którą długo pracowaliśmy. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności drogowej na części działki o numerze geodezyjnym 505.

Głosowanie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności drogowej na części działki
o numerze geodezyjnym 505.

Do pkt 7. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2020.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny  –  jeżeli  macie  własne
pomysły czy zastrzeżenia to proszę zgłaszać, do tej pory opieka wychodzi nam dobrze.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – średnio wydajemy ok 20 tysięcy,
rocznie płacimy za 9 do 11 psów. 
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Pan Arkadiusz  Adam Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny –  wyłapujemy,  jeżeli  są
zgłoszenia to od razu reagujemy. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2020.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2020.

Głosowanie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2020.

Do pkt 8. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2019.

Brak pytań i uwag do sprawozdania. 

Do pkt 9. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2019.

Brak pytań i uwag do sprawozdania. 

Do pkt 10. 

8



Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
sprawozdanie  za  rok  2019  z  działań  zespołu  interdyscyplinarnego  ds.  przeciwdziałania
przemocy w rodzinie w Sejnach.

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 11. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  w  2019  r.  oraz  potrzeby
związane z realizacją zadań.

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Do pkt 12. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest sprawozdanie  z
działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za 2019 rok. 

Brak pytań i uwag do sprawozdania.

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska – w okresie koronawirusa starsze osoby zwracały
się z takim problemem, że opiekunowie odmawiają opieki.  

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – chodzi Pani o artykuł który
został  już  usunięty.  Miasto  Sejny  w  tym  roku  ma  więcej  opiekunek,  które  opiekują  się
osobami starszymi z tego powodu, że napisane były dwa projekty. Do dzisiejszego dnia nie
jestem  w  stanie  ustalić  komu  odmówiono  pomocy  i  gdzie  jest  ten  przypadek,  do  mnie
żadnych skarg nie było. Artykuł został usunięty.   

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  Miejski  Ośrodek  Pomocy
Społecznej dostał zalecenia odgórne do kogo mają chodzić, jeżeli osoby starsze mają rodziny
i mają możliwość pomocy to mają tą pomoc ograniczyć. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – podał przykład osoby która
ma blisko siebie rodzinę która może pomóc. Rozmawiałem z Panem Czakisem z OSP aby
zorganizować  centrum  wolontariatu.  Plan  jest  taki  aby  wydawać  ciepłe  posiłki  osobom
potrzebującym, wolontariusze robili by zakupy. 

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska – my jako Radni możemy też sygnalizować o
osobach potrzebujących. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny  –  chcemy  mieć
wolontariuszy, pracowników Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej chcemy zaangażować
to. 
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Radny Paweł Dzienisiewicz – czy wolontariusze muszą być pełnoletni?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – tak. Jesteśmy w trakcie
zamówień  komputerom  uczniom  by  użyczać  do  nauki  zdalnej.  Odbyłem  rozmowy  z
Regionalna Izbą Obrachunkową, nadzorem Wojewody i innymi władzami na temat funduszu
alkoholowego.  Moim  zdaniem  powinniśmy  przeznaczyć  je  na  takie  potrzeby.
Przygotowaliśmy  miejsca  do  kwarantanny  na  ul.  Parkowej  by  przeznaczyć  osobom
potrzebującym. 

Radny Piotr Maksimowicz – czy w Skarpie też są miejsca?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Pan Henryk ma podpisany
kontrakt z Wojewodą Podlaskim. 

Radna  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przeczytała  apel  Klubu  Prawa  i
Sprawiedliwości (w załączeniu). 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – informuje, że laptop nie
będzie wydawany z Urzędu Miasta, my dostajemy zapotrzebowanie od Dyrekcji Szkoły i tam
one będą przekazywane. 

Do pkt 13. 

Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  Pan  Bogusław Sojko zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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